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          KS-BOR.0002.17.2019  

 

Protokół 

Nr VI/2019  

VI Sesji Sejmiku Województwa 

z dnia 30 kwietnia 2019 r. 

 

 

Sala Sesyjna Sejmiku 

Początek Sesji: godz. 11.05 

Zakończenie Sesji: godz. 14:25 

Spośród 30 radnych obecnych było: 29 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

1. Otwarcie obrad. 

                                                                            

Przewodnicząca Sejmiku, p. Bernadeta Hordejuk powitała serdecznie radnych 

województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz 

pracowników Urzędu Marszałkowskiego. Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Załącznik nr 1, 2 

 

 

 

Przewodnicząca Sejmiku przeszła do realizacji porządku obrad. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła wniosek o dołączenie do porządku obrad punktu 

pod nazwą „Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia 

członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej” oraz projektu uchwały w sprawie 

przekazania petycji o przeprowadzenie remontu dróg i ograniczenia ruchu pojazdów 

ciężarowych powyżej 12 ton na odcinkach usytuowanych na obszarze administracyjnym 

Gminy Kiwity według właściwości“. Dodała, że projekt uchwały został wręczony radnym na 

sali.  

 

Przewodnicząca Sejmiku zapytała, czy są jakieś uwagi do porządku obrad, który został 

doręczony radnym. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca podała porządek obrad pod głosowanie.  

 

 

Za przyjęciem  porządku obrad głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało  

się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowania (w sprawie przyjęcia porządku obrad): 
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Głosowanie 
 

 

1 

 

1. Otwarcie Sesji. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 11:11 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 7 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk OBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta OBECNA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta OBECNA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert OBECNY 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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Porządek obrad po wprowadzeniu zmian kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia 

członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w Województwie Warmińsko-Mazurskim w roku 2018 - referujący: 

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie w 2018 roku – referujący: 

p. Marek Wachowski, Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu w 2018 roku – referująca: 

 p. Katarzyna Kępka, Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji programu pn. 

"Warmia i Mazury dla Dużej Rodziny" w 2018 roku - referujący: p. J. Piotrowska 

Członek Zarządu Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 

dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych robót budowlanych, dotyczących obiektów służących 

rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych; (Iława) - 

referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 

dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych robót budowlanych, dotyczących obiektów służących 

rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych; (Gmina Kisielice) 

- referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ofert i udzielenia dotacji z budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na wykonywanie w 2019 r. zadań 

publicznych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami - referujący: 

 p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na doposażenie w 2019 r. Miejskiej 

Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim celem wprowadzenia nowych 

zajęć edukacyjnych - referujący: p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości  

w formie darowizny na rzecz Gminy Olsztyn - referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039 - referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

15. Podjęcie uch wały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G.M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

16. Skargi, Wnioski, Petycje - referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 
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17. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

18. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

19. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Sejmiku z dnia 26.03.2019 r. 

22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie Sesji. 

 

Radny Grzegorz Kierozalski poinformował, że Klub Prawa i Sprawiedliwości 

przygotował poprawioną wersję stanowiska i poprosił  o możliwość odczytania 

przygotowanego stanowiska.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wszyscy radni otrzymali treść stanowiska 

w celu zapoznania się i zgłaszania ewentualnych uwag.  

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 

 

     Załącznik nr 3 

 

Ponieważ nie było zgłoszeń, Przewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt.  

 

 

4. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia 

członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej. 

 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła  o powstanie i odśpiewanie Hymnu Polski i  Hymnu 

Unii Europejskiej. 

 

 Przewodnicząca Sejmiku  poprosiła Wiceprzewodniczącą Sejmiku, p. Grażynę Kluge 

o przeczytanie projektu stanowiska. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge odczytała projekt stanowiska 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa 

Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej: 

„Po kataklizmie II wojny światowej, kiedy nasz kontynent dźwigał się ze zniszczeń 

wojennych w myśli politycznej wielu wybitnych osobistości pojawiła się idea utworzenia 

wspólnoty. Demokratyczne państwa zajęły się odbudową swych krajów i dążyły do zawierania 

regionalnych sojuszy zapewniających bezpieczeństwo.  

Wola przystąpienia do Wspólnot Europejskich i później do Unii Europejskiej naznaczona 

była i jest chęcią znajdowania rozwiązań problemów i potrzeb poprzez poszukiwanie 

kompromisów przez suwerenne państwa. Chcemy należeć do Wspólnoty, która opowiada się za 

poszanowaniem godności osoby ludzkiej, wolności, demokracji, równości i państwa prawnego, 

pluralizmu, niedyskryminacji, tolerancji, sprawiedliwości, solidarności oraz równości kobiet 

i mężczyzn. 

Piętnaście lat temu Polska stała się pełnoprawnym członkiem Unii Europejskiej. Ten 

historyczny moment poprzedzony został wieloletnim wysiłkiem kolejnych rządów III 

Rzeczypospolitej Polskiej po 1989 roku. Wymagało to zbudowania demokratycznych struktur 
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Państwa, systemu prawnego spójnego z prawem unijnym, zasad wspólnego, wolnego rynku  

i usług. Polska od chwili akcesji pozostaje głównym beneficjentem budżetu Unii Europejskiej. 

Wynegocjowane przez polski rząd środki stanowią istotny składnik wydatków na rozwój Polski. 

W równomiernym rozwoju kraju i wyrównywaniu dysproporcji regionalnych, szczególną rolę 

odegrał samorząd terytorialny -  gminy, powiaty i województwa. 

Województwo warmińsko-mazurskie swoją działalność oparło o strategię rozwoju 

opracowaną w 2000 roku i zaktualizowaną po wejściu do Unii Europejskiej. Na modernizację, 

przede wszystkim infrastruktury pozyskaliśmy 150 mln euro w okresie przedakcesyjnym i  450 

mln euro w latach 2004-2006. Wsparcie unijne w okresie 2007-2013 wyniosło blisko 4 mld euro 

(w tym 1,04 mld euro na RPO WiM). Na lata 2014-2020 udało się wynegocjować na sam 

program RPO WiM 1,7 mld euro, co oznacza wzrost o 63 procent. W obecnej perspektywie 

dotychczas ze wszystkich źródeł zainwestowaliśmy już łącznie  4,4 mld zł. Środki unijne, które 

wpłynęły do naszego województwa pozwoliły nam zasadniczo zmodernizować wszystkie 

dziedziny życia regionu, w tym rozwój kapitału ludzkiego. Szczególnym przykładem dobrze 

wykorzystanych środków jest obchodzący swoje 20 lecie Uniwersytet Warmińsko-Mazurski  

w Olsztynie. Przedsiębiorcy z regionu zainwestowali w nowe technologie, zwłaszcza  

w przedsięwzięcia naszych „inteligentnych specjalizacji”: wodę, drewno i przemysł rolno-

spożywczy. Jachty, meble i zdrowa żywność stały się wizytówką możliwości regionu. 

Piętnaście lat obecności w UE to maksymalne wykorzystanie naszych szans rozwojowych 

i dostępnych środków finansowych w oparciu o inwestycję beneficjentów i wysiłek wszystkich 

mieszkańców. Mając świadomość wielu jeszcze braków i potrzeb modernizacyjnych Warmii 

 i Mazur, jesteśmy przygotowani, zarówno pod względem strategii jak i realizacji planów 

rozwojowych województwa, do wszelkich działań na rzecz rozwoju województwa w czym 

przynależność do Unii Europejskiej odgrywa wyjątkowe i pozytywne znaczenie. Osiągniecie 

dobrego wyniku gospodarczego Polski w ostatnich latach było w dużej mierze efektem napływu 

środków unijnych. Teraz przed władzami naszego państwa stoi konieczność podjęcia starań  

o uzyskanie maksymalnego wsparcia finansowego w kolejnej perspektywie finansowania 

unijnego 2021-2027”.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o odczytanie stanowiska  radnego Grzegorza 

Kierozalskiego.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski poprosił radną Bożennę Ulewicz o odczytanie 

poprawionego stanowiska. 

 

Radna Bożenna Ulewicz  poinformowała, że jako Klub Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości nie negują powyższego stanowiska.  Dodała, że powyższe stanowisko, które 

zostało poprawione przez Klub zawiera m.in. odniesienie historyczne, którego zdaniem Klubu 

zabrakło.  Następnie odczytała propozycję Stanowiska przygotowaną przez Klub Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości: 

„Po kataklizmie II wojny światowej, kiedy nasz kontynent dźwigał się ze zniszczeń 

wojennych, w myśli politycznej wielu wybitnych osobistości pojawiła się idea utworzenia 

wspólnoty. Demokratyczne państwa zajęły się odbudową swych krajów i dążyły do zawierania 

regionalnych sojuszy. Powstała Unia Europejska, której celem był harmonijny rozwój i troska 

o bezpieczeństwo państw członkowskich. 

Państwa Europy Środkowo-Wschodniej, w tym Polska, mogły przystąpić do struktur UE 

dopiero po rozpadzie bloku komunistycznego. Geopolityczne położenie Polski bez wątpienia 

zdeterminowało procesy akcesyjne naszego kraju. To był właściwy wybór. Dał nam szansę 

wydobycia się z zapóźnień komunizmu. Odzyskaliśmy swoje miejsce w Europie i mogliśmy 

rozpocząć proces nadrabiania wieloletnich zaległości. 
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Wola przystąpienia do Wspólnot Europejskich i później do Unii Europejskiej naznaczona 

była i jest chęcią znajdowania rozwiązań problemów i potrzeb poprzez poszukiwanie 

kompromisów, w duchu roztropnej troski o dobro wspólne narodów i w uznaniu suwerenności 

państw członkowskich. Chcemy należeć do Wspólnoty, która opowiada się za poszanowaniem 

godności osoby ludzkiej, wolności i demokracji, ale również Europy szanującej tradycje państw 

członkowskich i chrześcijańskie wartości, jakie zainspirowały Ojców Europy - Roberta 

Schumana i Konrada Adenauera, którzy dali impuls ideowy do zjednoczenia kontynentu. 

Mija 15 lat od chwili gdy Polska stała się pełnoprawnym członkiem Unii Europejskiej. 

Ten historyczny moment poprzedzamy został wieloletnim wysiłkiem kolejnych rządów III 

Rzeczypospolitej Polskiej po  roku 1989. Przystąpienie do Unii Europejskiej dało Polsce impuls 

do przyspieszenia rozwoju gospodarczego. Najszybciej polska gospodarka rozwijała się  

w latach 2006-2007. Spektakularnie malało bezrobocie, a tempo wzrostu PKB przekraczało 6 

proc. rocznie. Ubiegłoroczne dane Eurostatu pokazały, że nasza gospodarka nadal jest w ścisłej 

europejskiej czołówce. W równomiernym rozwoju kraju i wyrównywaniu dysproporcji 

regionalnych, szczególną rolę odegrał samorząd terytorialny - gminy, powiaty i województwa. 

Widzimy to także na Warmii, Mazurach i Powiślu. Dzięki funduszom strukturalnym 

województwo, przez lata naznaczone najwyższym bezrobociem, zapóźnione gospodarczo 

 i wykluczone komunikacyjnie, stara się nadgonić stracony czas. Bezrobocie jest najniższe od 

czasu transformacji. Powstają nowe miejsca pracy. Rozwija się nowoczesny przemysł. 

Budowane są drogi i modernizowane linie kolejowe. Z pieniędzy unijnych zrewitalizowano 

miasta. Wyposażono uczelnie i szpitale. Powstały lotniska, stadiony, placówki kultury. 

Cieszymy się z postępującego wzrostu gospodarczego Polski i regionu. Na pewno nie 

zamierzamy jednak ograniczać swojej suwerenności i dalecy jesteśmy od akceptowania 

liberalnej obyczajowo ideologizacji polskiego społeczeństwa. Św. Jan Paweł II ostrzegał 

niegdyś nas, swych rodaków, abyśmy nie ograniczali naszej wizji zjednoczonej Europy 

„wyłącznie do jej aspektów ekonomicznych, politycznych i bezkrytycznego stosunku do 

konsumpcyjnego modelu życia." Są bowiem wartości, których nie da się wymienić na euro. 

Piętnaście lat obecności w UE to maksymalne wykorzystanie naszych szans rozwojowych 

i dostępnych środków finansowych w oparciu o inwestycje beneficjentów i wysiłek wszystkich 

mieszkańców. Mając świadomość wielu jeszcze braków i potrzeb modernizacyjnych Warmii, 

Mazur i Powiśla, jesteśmy przygotowani, zarówno pod względem strategii jak i realizacji 

planów rozwojowych województwa do wszelkich działań na rzecz poprawy kondycji regionu,  

w czym przynależność do Unii Europejskiej odgrywa i odgrywać będzie wyjątkowe i pozytywne 

znaczenie”. 

 

 

Przewodnicząca Sejmiku otworzyła dyskusję. 

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do przedstawionych stanowisk i zwrócił się do Radcy 

Prawnego, czy użyte sformułowanie III Rzeczypospolita jest pojęciem funkcjonującym  

w obiegu prawnym. 

 

Radca Prawny, p. Mirosław Antoszewski odniósł się do powyższego pytania  oraz 

głosów pojawiających się na sali  i wyjaśnił, że bez tekstu Konstytucji nie można rozstrzygnąć, 

czy jest to pojęcie konstytucyjne. Wyjaśnił, że jest to pojęcie języka potocznego i użycie takiego 

sformułowania w stanowisku Sejmiku jest możliwe.  

 

Radny Grzegorz Kierozalski zapytał, które stanowisko będzie głosowane jako 

pierwsze. 
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Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że  zostały zgłoszone dwa stanowiska: 

pierwsze przez Prezydium Sejmiku, a drugie przez radnego Grzegorza Kierozalskiego. 

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk poinformowała, że określenie III Rzeczypospolita  

znajduje się w Preambule Konstytucji RP. Zachęciła do zapoznania się z całą Konstytucją. 

  

Radny Jarosław Słoma zwrócił uwagę, że stanowisko zgłoszone przez Klub Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości zawiera błędy językowe i literówki, które należałoby poprawić. 

Odniósł się do akapitu, który mówił o tym, że nie zamierzamy ograniczać suwerenności 

 i podkreślił, że państwa członkowskie, które podejmują decyzję o  przynależności do Unii 

Europejskiej, to  część swojej suwerenności przekazują instytucjom także w zakresie wyższości 

prawa wspólnotowego nad prawem krajowym. Przypomniał o przeprowadzonym referendum 

w Polsce i podjętych wówczas decyzjach, w wyniku których m.in. część polskiej suwerenności  

świadomie jest przekazywana instytucjom unijnym, żeby zachować zasady wyższości prawa 

unijnego nad prawem krajowym. Podkreślił również, że bardzo ważne jest  przestrzeganie zasad 

takich jak: poszanowanie praw człowieka, praworządność, demokracja, które zdaniem radnego 

w ostatnich latach są nieprzestrzegane.   

 

Radna Teresa Astramowicz-Leyk  zwróciła uwagę, że w stanowisku Klubu Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości jest błąd merytoryczny i poinformowała, że do struktur Unii 

Europejskich wstąpiliśmy znacznie później niż rozpad bloku komunistycznego. Nadmieniła, że 

gdy nastąpił rozpad bloku komunistycznego, to były wówczas Wspólnoty Europejskie, a nie  

Unia Europejska.  

 

Radny Henryk Żuchowski powiedział, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego 

Jarosława Słomy odnośnie demokracji. Zdaniem radnego dowodem na to, że istnieje 

demokracja jest np. wybór radnych i możliwość podejmowania tematów w różnych sprawach. 

 

Radny Paweł Czemiel zabrał głos i powiedział, że z uwagi na to, że 15-lecie  jest bardzo 

ważną sprawą należy przystąpić do głosowania w celu uniknięcia niepotrzebnych  

nieporozumień.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść stanowiska 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa 

Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej odczytanego przez radną Grażynę Kluge pod 

głosowanie. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało – 18 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 10. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej) 
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4. Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia 

członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej - referujący:  

p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 11:34 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 18 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 10 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
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Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść stanowiska 

zgłoszonego przez Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości  pod głosowanie. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało – 12 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się – 4. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej 

zgłoszonego przez Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości) 
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4. Stanowisko klubu PIS 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 11:35 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 12 

Liczba obecnych 29 Głosy przeciw 11 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 4 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward PRZECIW 16. Kozłowski Patryk ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin PRZECIW 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
PRZECIW 18. Osiecki Julian PRZECIW 

4. Bobek Jan 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek OBECNY 20. Piotrowska Jolanta 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

6. Chyl Marek PRZECIW 21. Piwowarczyk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Politewicz Tadeusz PRZECIW 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław OBECNY 24. Rudnik Dariusz ZA 
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10. Homza Zbigniew PRZECIW 25. Słoma Jarosław PRZECIW 

11. Hordejuk Bernadeta PRZECIW 26. Sycz Miron PRZECIW 

12. Jaskulska Sylwia 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna PRZECIW 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

Dwa powyższe stanowiska zostały przyjęte. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w Województwie Warmińsko-Mazurskim w roku 2018. 

 

Załącznik nr 4 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu mł. insp. Edwarda Szydłowskiego  

Sylwestrzaka –  Zastępcę Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie. 

 

 Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie, p. Edward Szydłowski 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił informacje nt. stanu bezpieczeństwa  

w 2018 roku. Przedstawił strukturę zatrudnienia w Policji, a także zapoznał zebranych z danymi 

statystycznymi obrazującymi stan bezpieczeństwa i porządku publicznego. Zwrócił uwagę na 

badanie opinii społecznej dotyczące oceny instytucji publicznych, z którego wynika, że Policja 

jest najwyżej ocenianą instytucją publiczną. Kolejno przedstawił wybrane kategorie 

przestępstw oraz zaprezentował stan bezpieczeństwa w ruchu drogowym w latach 2017-2018. 

Szczegółowo omówił m.in.  fundusz wsparcia policji i przedstawił planowane przedsięwzięcia 

na 2019 rok. 

 

Załącznik nr 5 

Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za przedstawienie informacji i poprosiła   

o zabranie głosu st. bryg. Bogdana Wierzchowskiego Warmińsko-Mazurskiego Komendanta 

Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej. 

Warmińsko-Mazurski Komendant Wojewódzkiej  Państwowej Straży Pożarnej,  

p. Bogdan Wierzchowski korzystając z prezentacji multimedialnej omówił informacje zawarte 

w raporcie nt. stanu bezpieczeństwa publicznego w Województwie Warmińsko-Mazurskim. 

Zapoznał radnych z potencjałem ratowniczym Państwowej Straży Pożarnej i poinformował, że 

na terenie województwa znajduje się  Komenda Wojewódzka, 19 Komend Powiatowych 

i Miejskich oraz 24 jednostki ratowniczo-gaśnicze. Przedstawił statystykę zdarzeń i wymienił 

ważniejsze akcje informacyjno-edukacyjne realizowane w  województwie. Powiedział m.in. 

 o programach modernizacyjnych na lata 2017-2020 i o dofinansowaniu jednostek w ramach 

którego jednostkom OSP została przekazana dotacja na zakup 20 samochodów ratowniczo-

gaśniczych. Następnie przedstawił plany na rok 2019 i potrzeby sprzętowe.   

 

Załącznik nr 6 
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Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za zreferowanie tematu i zapytała, czy są 

pytania do przedstawionych informacji. 

Radny Grzegorz Prokop odniósł się do wystąpienia Zastępcy Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Olsztynie i zwrócił uwagę, że w  sondażu zaufania społecznego, 

które zostało przedstawione zabrakło Państwowej Straży Pożarnej.  

Warmińsko-Mazurski Komendant Wojewódzkiej  Państwowej Straży Pożarnej,  

p. Bogdan Wierzchowski powiedział m.in., że straż cieszy się dużym zaufaniem obywateli, 

ale często nie jest ujmowana w badaniach.  

Radny Dariusz Rudnik zwrócił się z prośbą, aby przeznaczyć środki na rozbudowę 

remizy strażackiej w Olsztynku, w tym garaży znajdujących się  przy tej remizie.   Wyjaśnił, 

że Olsztynek to węzeł drogowy, gdzie znajduje się m.in. sporo terenów leśnych  

i dlatego też potrzebują większego obiektu. Zaznaczył, że samorządy z tamtego terenu mają 

zabezpieczone środki na wkład własny. Radny poprosił, żeby zwrócić się do Komendy Głównej 

o przyznanie środków na ten cel.  

Warmińsko-Mazurski Komendant Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej,  

p. Bogdan Wierzchowski w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi wyjaśnił, że w bieżącym 

roku złożyli do Komendy Głównej około 6 wniosków z poszczególnych samorządów  

i Olsztynek również znalazł się na liście. Powiedział m.in., że Komendant Główny rozdziela te 

środki i mają nadzieję, że zostaną one przeznaczone również na teren województwa 

warmińsko-mazurskiego.  

Ponieważ nie było więcej pytań, Przewodnicząca Sejmiku poprosiła ppłk. Wojciecha 

Banasiaka Naczelnika Wydziału Informacji, Analiz i Współpracy Międzynarodowej 

Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Straży Granicznej o zabranie głosu. 

 

Ppłk Wojciech Banasiak Naczelnika Wydziału Informacji, Analiz i Współpracy 

Międzynarodowej Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Straży Granicznej poinformował 

że straż graniczna realizuje  swoje zadania zarówno bezpośrednio na granicy jak i wewnątrz 

kraju w zakresie kontroli legalności pobytu i  zatrudnienia. Zwrócił uwagę, że w wyniku 

zawieszenia małego ruchu granicznego, ruch ten z roku na rok maleje. Przedstawił m.in. jak 

kształtuje się ruch graniczny osób na przejściach drogowych i podkreślił, że odnotowano 

tendencję spadkową. Kolejno omówił m.in.  dane dotyczące odmowy wyjazdu i sfałszowanych 

dokumentów oraz zwrócił uwagę na przeprowadzane kontrole dotyczące kontroli legalności 

zatrudnienia.  

Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za zreferowanie tematu i poprosiła p. Marka 

Myszkowskiego Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie  

o przedstawienie informacji.  

p. Marek Myszkowski Dyrektor Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego  

w Olsztynie korzystając z prezentacji multimedialnej szczegółowo omówił system ratownictwa 

medycznego w województwie warmińsko-mazurskim oraz przedstawił nowelizację Ustawy  

o Państwowym  Ratownictwie Medycznym. Następnie podkreślił, że w województwie 

warmińsko-mazurskim jest 81 Zespołów Ratownictwa Medycznego, w tym 18  zespołów 

specjalistycznych, 37  zespołów podstawowych trzyosobowych, 21 zespołów podstawowych 

dwuosobowych  i 5 zespołów wodnych.  

Załącznik nr 7 
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Przewodnicząca Sejmiku podziękowała za przedstawienie informacji i zapytała, czy są 

jakieś pytania.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji  

o stanie bezpieczeństwa publicznego w Województwie Warmińsko-Mazurskim w roku 2018): 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w Województwie Warmińsko-Mazurskim w roku 2018 - referujący: 

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 12:30 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron PRZECIW 
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12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

Przewodnicząca Sejmiku zarządziła 15-minutową przerwę.  

Przewodnicząca Sejmiku wznowiła obrady i przeszła do realizacji kolejnych punktów 

porządku obrad.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Olsztynie w 2018 roku. 

 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu Prezesa Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Olsztynie.  

 

Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie, p. Marek 

Wachowski przedstawił najważniejsze dane zawarte w sprawozdaniu o działalności 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie. Poinformował m.in., że w 2018 roku 

wpłynęło do Kolegium 5083 sprawy i stanowi to niewielki spadek w porównaniu z rokiem 

2017.  Przedstawił rodzaje spraw, które wpłynęły do Kolegium wśród których największą grupę 

stanowiły sprawy z zakresu pomocy społecznej i świadczeń rodzinnych, zaliczki 

alimentacyjnej, dodatków mieszkaniowych oraz spraw związanych ze stypendiami i pomocą 

materialną. Następnie dodał, że do kolejnej grupy spraw  należały sprawy podatkowe, sprawy 

z zakresu: planowania i zagospodarowania przestrzennego, ochrony środowiska, ochrony 

przyrody, ochrony zwierząt, odpadów, prawa wodnego i  prawa o ruchu drogowym. Następnie 

omówił sposób załatwienia spraw przez Kolegium oraz przedstawił liczbę skarg złożonych do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Kolejno przedstawił wykonanie budżetu i stan 

zatrudnienia w Kolegium. 

 

Załącznik nr 8 

 

Ponieważ nie było więcej  uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji 

 o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie w 2018 roku): 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie w 2018 roku – 

referujący: p. Marek Wachowski, Prezes Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Olsztynie.  
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:15 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 1 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
ZA 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Elblągu w 2018 roku. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła o zabranie głosu Prezesa Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Elblągu.   

 

 

Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu, p. Katarzyna Kępka  

przedstawiła dane zawarte w sprawozdaniu o działalności Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Elblągu i  poinformowała, że jako państwowa jednostka budżetowa 

otrzymują dofinansowanie bezpośrednio z budżetu państwa. Kolejno przedstawiła stan 

zatrudnienia w Kolegium. Wyjaśniła, że Kolegia są organami wyższego stopnia i pełnią funkcję 

orzeczniczą . Dodała, że zajmują się rozstrzygnięciami organów pierwszej instancji. Następnie 

przedstawiła rodzaje spraw, które wpłynęły do Kolegium wśród których największą grupę 

stanowiły sprawy socjalne objęte m.in. przepisami ustawy o świadczeniach socjalnych. Kolejną 

grupę stanowiły sprawy podatkowe, a do ostatniej grupy należały sprawy z zakresu ochrony 

środowiska, ochrony przyrody i  prawa wodnego. Omówiła m.in. sposób załatwianych spraw 

przez Kolegium oraz przedstawiła liczbę skarg złożonych do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. Kolejno przedstawiła strukturę rozstrzygnięć, gdzie pierwszą grupę 

stanowiły decyzje organów pierwszej instancji, które zostały utrzymane w mocy i podkreśliła, 

że świadczy to o fachowości organów pierwszej instancji.  Kolejną grupę stanowiły decyzje 

reformatoryjne i wyjaśniła, że są to decyzje, którymi Kolegiom uchyla decyzję organu 

pierwszej instancji i  rozpatruje sprawę co do istoty. Dodała, że trzecia grupa rozstrzygnięć to 

rozstrzygnięcia, gdzie Kolegium uchyliło decyzję organu pierwszej instancji i skierowało 

decyzję do ponownego  rozpatrzenia, gdyż Kolegium na etapie postępowania  „nie mogło 

uratować decyzji pierwszej instancji”, gdyż była wadliwa. Na koniec podkreśliła, że nadzór nad 

działalnością administracyjną Kolegiów sprawuje Prezes Rady Ministrów, który powołuje 

wszystkich Członków i Prezesa Kolegium.  

 

Załącznik nr 9 

 

Radny Julian Osiecki zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o sprawy socjalne to decyzje  

w tej kwestii podejmują m.in.  Gminne i Miejskie Ośrodki Pomocy Społecznej z upoważnienia 

burmistrzów. W związku z powyższym zapytał, czy przedstawiciele Kolegium uczestniczą  

w naradzie kierowniczej placówek pomocy społecznej. Dodał, że udział w takiej naradzie 

przedstawicieli Kolegium pozwoliłby na zapoznanie się m.in. z działalnością Kolegium  

i mógłby przyczynić się do zmniejszenia liczby odwołań. Zapytał m.in. o to, co można zrobić 

w sytuacji, gdy osoby składają od każdej decyzji odwołanie 

 

Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu, p. Katarzyna Kępka 
odniosła się do powyższej wypowiedzi i potwierdziła, że są osoby, które nagminnie odwołują 

się od każdej decyzji i wnoszą wiele wniosków. Zaznaczyła, że zmalała liczba spraw objętych 

proceduralnie ustawą o pomocy społecznej, co ma związek z poprawą sytuacji społeczeństwa. 

Odniosła się do pytania radnego i poinformowała, że dotychczas nie było spotkania  

z dyrektorem/kierownikiem ośrodka pomocy społecznej i  podziękowała za cenną uwagę. 

 

Radny Julian Osiecki  zapytał, czy w przyszłości, gdy będzie organizowana narada 

kierowników placówek pomocy społecznej można wystosować zaproszenie do Kolegium.  
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Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu, p. Katarzyna Kępka  
odpowiedziała, że nie widzi żadnych przeszkód. 

 

Radny Grzegorz Kierozalski   zapytał, co należy rozumieć przez pojęcie „ratowanie  

decyzji organu pierwszej instancji”.  

 

Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu, p. Katarzyna Kępka  
wyjaśniła, że przepisy kodeksu postępowania administracyjnego i ordynacji podatkowej 

pozwalają na etapie drugiej instancji uzupełnienie postępowania prowadzonego przez organ 

pierwszej instancji, gdy jest np. dotknięte jakimiś brakami. Podkreśliła, że często te braki  są 

na tyle duże, że  nie można przeprowadzić całego postępowania. Dodała, że starają się, aby 

tych uchyleń do ponownego rozpatrzenia było jak najmniej i jeżeli  jest możliwość to  

naprawiają  błędy pierwszej instancji.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Samorządu Terytorialnego  

i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Załącznik nr 10 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji  

o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu w 2018 roku): 
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VI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o działalności 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Elblągu w 2018 roku – referująca: 

p. Katarzyna Kępka, Prezes Samorządowego Kolegium Odwoławczego w 

Elblągu. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:27 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 
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2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji programu pn. 

"Warmia i Mazury dla Dużej Rodziny" w 2018 roku. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Załącznik nr 11 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z 

realizacji programu pn. "Warmia i Mazury dla Dużej Rodziny" w 2018 roku): 
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VI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji programu pn. 

"Warmia i Mazury dla Dużej Rodziny" w 2018 roku - referujący: p. J. Piotrowska 

Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:28 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 7 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk OBECNY 
 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na dofinansowanie 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych robót 

budowlanych, dotyczących obiektów służących rehabilitacji, w związku z potrzebami 

osób niepełnosprawnych; (Iława). 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 12 

 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Województwo Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 

dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

robót budowlanych, dotyczących obiektów służących rehabilitacji, w związku z potrzebami 

osób niepełnosprawnych; (Iława): 
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VI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

8 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 

dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych robót budowlanych, dotyczących obiektów służących 

rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych; (Iława) - 

referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:29 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 
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12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 

dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych robót budowlanych, dotyczących obiektów służących 

rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych; (Gmina Kisielice). 

   

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Załącznik nr 13 

 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Województwo Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy umowy na 

dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

robót budowlanych, dotyczących obiektów służących rehabilitacji, w związku z potrzebami 

osób niepełnosprawnych; (Gmina Kisielice): 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Województwo Warmińsko-Mazurskie na okres dłuższy niż 1 rok budżetowy 

umowy na dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych robót budowlanych, dotyczących obiektów służących 

rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych; (Gmina Kisielice) 

- referujący: p. J. Piotrowska Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:29 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 
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Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ofert i udzielenia dotacji z budżetu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na wykonywanie w 2019 r. zadań publicznych z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami.  

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

 

Załącznik nr 14 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i warunków 

udzielenia bonifikaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów: 
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VI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ofert i udzielenia dotacji z budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na wykonywanie w 2019 r. zadań 

publicznych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami - referujący:  

p. S. Jaskulska Członek Zarządu Województwa. 
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 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:30 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na doposażenie w 2019 r. Miejskiej 

Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim celem wprowadzenia nowych 

zajęć edukacyjnych. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.   

 

Załącznik nr 15 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej 

Lidzbark Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na doposażenie w 2019 r. 

Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim celem wprowadzenia nowych 

zajęć edukacyjnych): 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miejskiej Lidzbark 

Warmiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na doposażenie w 2019 

r. Miejskiej Biblioteki Pedagogicznej w Lidzbarku Warmińskim celem 

wprowadzenia nowych zajęć edukacyjnych - referujący: p. S. Jaskulska Członek 

Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:31 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 22 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 
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14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie 

darowizny na rzecz Gminy Olsztyn. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Załącznik nr 16 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie nieruchomości w formie darowizny na rzecz Gminy Olsztyn): 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości 

w formie darowizny na rzecz Gminy Olsztyn - referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:31 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 



25 

 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin OBECNY 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

   

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką.  

Załącznik nr 17 

 

Radny Grzegorz Kierozalski odniósł się do kwestii wielkości wydatków bieżących  

w bieżącym roku oraz w latach przyszłych. Następnie zapytał m.in. o to na co zostaną 

przeznaczone zwiększone środki w ramach obsługi długu publicznego i zakupu usług 

pozostałych.  

 

Kierownik Biura Planowania i Budżetu w Departamencie Finansów i Skarbu, 

 p. Małgorzata Modrzejewska w nawiązaniu do pytania radnego wyjaśniła, że w związku ze 

zwiększoną subwencją otrzymaną z budżetu państwa została ona przeznaczona na 

sfinansowanie różnych wydatków, a pozostała część została przeznaczona na  wydatki 

związane z obsługą długu. Podkreśliła, że w momencie, gdy będzie zaciągany kredyt 

długoterminowy, te środki mogą posłużyć na obsługę tego kredytu.  

 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –15 radnych, przeciw – 7, wstrzymało się – 1. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039 - referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:35 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 15 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 7 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 5 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta OBECNA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko - Mazurskiego na lata 2019–2039): 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko 

Mazurskiego na 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Załącznik nr 18 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –16 radnych, przeciw – 6, wstrzymało się –2. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko Mazurskiego na 2019 rok): 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G.M. Brzezin, Marszałek 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:36 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 16 

Liczba obecnych 28 Głosy przeciw 6 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta PRZECIW 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek PRZECIW 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 
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8. Gontarz Robert PRZECIW 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin PRZECIW 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

   

 

16.Skargi, Wnioski, Petycje. 

 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji o przeprowadzenie remontu dróg 

i ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych powyżej 12 ton na odcinkach 

usytuowanych na obszarze administracyjnym Gminy Kiwity według właściwości 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła petycja, która zgodnie z uchwałą 

przygotowaną przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji zostanie przekazana według 

właściwości. 

 

      Załącznik nr 29 

 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji o 

przeprowadzenie remontu dróg i ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych powyżej 12 ton na 

odcinkach usytuowanych na obszarze administracyjnym Gminy Kiwity według właściwości): 

 

 10 
 

VI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

15 

 

16. w sprawie przekazania petycji o przeprowadzenie remontu dróg i 

ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych powyżej 12 ton na odcinkach 

usytuowanych na obszarze administracyjnym Gminy Kiwity według 

właściwości 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 13:37 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 
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Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław OBECNY 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron OBECNY 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna OBECNA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk OBECNY 
 

 

 

17. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

 

Przewodnicząca Sejmiku przypomniała, że 30 kwietnia br. wpływa termin złożenia 

oświadczeń majątkowych.  

 

18. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

 

Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła informację  o złożonych przez radnych 

interpelacjach i zapytaniach w okresie między sesjami.  
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19.Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

 

 

Przewodnicząca Sejmiku przedstawiła informację o odpowiedziach na zapytania  

i interpelacje, które wpłynęły dla radnych w okresie między sesjami. Następnie poinformowała, 

że treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi dostępna jest w Kancelarii Sejmiku 

w pok. 425 i w pok. 427, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej 

Samorządu Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

 

Przewodnicząca Sejmiku zarządziła 10-minutową przerwę.  

Przewodnicząca Sejmiku wznowiła obrady i przeszła do realizacji porządku obrad.  

 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że ze względu na to, że zostały podjęte dwa 

stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko z okazji 15-lecia członkostwa Rzeczypospolitej 

Polskiej w Unii Europejskiej, wypracowano jedno wspólne stanowiska. Poinformowała, że 

głosując nad wspólnym stanowiskiem jednocześnie uchyla się dwa poprzednie. Następnie 

poprosiła radną Grażynę Kluge o odczytanie treści stanowiska.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge odczytała projekt stanowiska 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa 

Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej: 

„Po kataklizmie II wojny światowej, kiedy nasz kontynent dźwigał  

się ze zniszczeń wojennych, w myśli politycznej wielu wybitnych osobistości pojawiła się idea 

utworzenia wspólnoty. Demokratyczne państwa zajęły się odbudową swych krajów i dążyły do 

zawierania regionalnych sojuszy. W efekcie integracji państw powstała Unia Europejska, 

której celem był harmonijny rozwój i troska o bezpieczeństwo państw członkowskich. 

Geopolityczne położenie Polski bez wątpienia zdeterminowało procesy akcesyjne 

naszego kraju. To był właściwy wybór. Dał nam szansę wydobycia  

się z zapóźnień komunizmu. Odzyskaliśmy swoje miejsce w Europie i mogliśmy rozpocząć 

proces nadrabiania wieloletnich zaległości. 

Wola przystąpienia do Wspólnot Europejskich i później do Unii Europejskiej 

naznaczona była i jest chęcią znajdowania rozwiązań problemów i potrzeb poprzez 

poszukiwanie kompromisów, w duchu troski o dobro wspólne narodów i w uznaniu 

suwerenności państw członkowskich. Chcemy należeć do Wspólnoty, która opowiada się za 

poszanowaniem godności osoby ludzkiej, wolności,  demokratycznego państwa prawnego, 

pluralizmu, niedyskryminacji, tolerancji, sprawiedliwości, solidarności oraz równości kobiet i 

mężczyzn, ale również Europy szanującej tradycje państw członkowskich i chrześcijańskie 

wartości, jakie zainspirowały Ojców Europy - Roberta Schumana i Konrada Adenauera, którzy 

dali impuls ideowy do zjednoczenia kontynentu. 

Piętnaście lat temu Polska stała się pełnoprawnym członkiem Unii Europejskiej. Ten 

historyczny moment poprzedzony został wieloletnim wysiłkiem kolejnych rządów III 

Rzeczypospolitej Polskiej po 1989 roku. Wymagało to zbudowania demokratycznych struktur 

Państwa, systemu prawnego spójnego z prawem unijnym, zasad wspólnego, wolnego rynku  

i usług. Polska od chwili akcesji pozostaje głównym beneficjentem budżetu Unii Europejskiej. 

Wynegocjowane przez polski rząd środki stanowią istotny składnik wydatków na rozwój Polski. 

W równomiernym rozwoju kraju i wyrównywaniu dysproporcji regionalnych, szczególną rolę 

odegrał samorząd terytorialny -  gminy, powiaty i województwa. 
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Województwo warmińsko-mazurskie na modernizację, przede wszystkim infrastruktury 

pozyskało 150 mln euro w okresie przedakcesyjnym i  450 mln euro  

w latach 2004-2006. Wsparcie unijne w okresie 2007-2013 wyniosło blisko 4 mld euro (w tym 

1,04 mld euro na RPO WiM). Na lata 2014-2020 udało się wynegocjować  

na sam program RPO WiM 1,7 mld euro. W obecnej perspektywie dotychczas  

ze wszystkich źródeł zainwestowaliśmy już łącznie  4,4 mld zł. 

Cieszymy się z postępującego wzrostu gospodarczego Polski i regionu. Warto jednak 

pamiętać słowa Św. Jana Pawła II, abyśmy nie ograniczali naszej wizji zjednoczonej Europy 

„wyłącznie do jej aspektów ekonomicznych, politycznych i bezkrytycznego stosunku do 

konsumpcyjnego modelu życia”. 

Piętnaście lat obecności w UE to maksymalne wykorzystanie naszych szans 

rozwojowych i dostępnych środków finansowych w oparciu o inwestycję beneficjentów i wysiłek 

wszystkich mieszkańców. Mając świadomość wielu jeszcze braków i potrzeb modernizacyjnych 

Warmii, Mazur i Powiśla jesteśmy przygotowani, zarówno pod względem strategii jak  

i realizacji programów regionalnych, do wszelkich działań na rzecz rozwoju województwa  

w czym przynależność do Unii Europejskiej odgrywa wyjątkowe i pozytywne znaczenie. 

Osiągniecie dobrego wyniku gospodarczego Polski w ostatnich latach było w dużej mierze 

efektem napływu środków unijnych. Teraz przed władzami naszego państwa stoi konieczność 

podjęcia starań o uzyskanie maksymalnego wsparcia finansowego w kolejnej perspektywie 

finansowania unijnego w latach 2021-2027”. 

 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść stanowiska Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa Rzeczypospolitej 

Polskiej w Unii Europejskiej  pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem stanowiska głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z okazji 15-lecia członkostwa Rzeczypospolitej Polskiej w Unii Europejskiej):                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
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20.  Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z okazji 15-

lecia członkostwa Rzeczpospolitej Polskiej w Unii Europejskiej.  

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 14:22 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew ZA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

 

21. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Sejmiku z dnia 26.03.2019 r. 

 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Sejmiku zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Sejmiku z dnia 

26.03.2019 r.): 
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21. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Sejmiku z dnia 26.03.2019 r. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  30.04.2019 14:23 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 21 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 
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Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kozłowski Patryk NIEOBECNY 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Kuchciński Marcin ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Osiecki Julian ZA 

4. Bobek Jan OBECNY 19. Pawlik Jacek ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. Gontarz Robert ZA 23. Prokop Grzegorz NIEOBECNY 

9. Gorczyca Stanisław ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. Homza Zbigniew 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
25. Słoma Jarosław ZA 

11. Hordejuk Bernadeta ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. Jaskulska Sylwia ZA 27. Szulc Jolanta NIEOBECNA 

13. Kazimierczuk Marcin ZA 28. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

14. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. Kluge Grażyna ZA 30. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
 

 

 

 

22. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poprosiła m.in. o wyłączanie telefonów komórkowych na czas 

obrad sesji. 

 

Radny Dariusz Rudnik zwrócił się do Zarządu Województwa  i powiedział m.in.  

o problemach związanych z budową drogi s 16. Następnie odniósł się do protestów, które 

pojawiają się w związku z modernizacją tej drogi i zaapelował, żeby zwrócić się do 

samorządowców z tamtych regionów, żeby nie stracić środków przeznaczonych na tę drogę. 

    

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że kolejna sesja została zaplanowana na  

28 maja br.  
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23. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady VI sesji Sejmiku Przewodnicząca Sejmiku podziękowała wszystkim 

za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

                Przewodnicząca Sejmiku 

 

                   Bernadeta Hordejuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Sylwia Wiśniewska 


